
Skolebestyrelsen – Herfølge Skole    

 
Dato: 01.11. 2023 

 

Sted: Personalerummet 

Tidspunkt:  17.30               

Tilstede: Mie Belin, Malene Skov, Johanne Kongstad, Nuran Ünsal, Kristina Kraul, Christina 

Barnekov, Malthe Karsten, Lasse Rasmussen, Louise Gyrn, Cecilie Bødker, Mette Ingemann 

Uhre, 

Afbud: Merle og Liva (elevråd) 

Referent: Cecilie Bødker 

 

 

 

Dagsorden 

 

  

Indhold 

 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden (beslutning) 

 

Godkendt 

2. Præsentation af Mette - skolens nye leder. 

 

Til orientering 

 

3.  Korte meddelelser (orientering) 

 

Elevrådet  

Formanden 

Skoleledelsen  

Øvrige – herunder evt. Herfølge 

Borgerforening 

 

Formanden: 

Der er møde i fællesskolebestyrelsen onsdag 

den 8. 11–23 på Vemmedrupskolen. Malene 

Skov deltager, men ønsker en mere med fra 

skolebestyrelsen. 

 

Skoleledelsen:  

Onboarding af Mette Uhre, både fra KATA 

Fonden, skolen og forvaltningen. Der skal laves 

nyt skema og skrives forankringsplan. Der er 

opstartet udbygget samarbejde med 

børnehaverne. 

 

Borgerforeningen: 

Der er møde i Borgerforeningen 15.11-23, hvor 

Malene Skov deltager. 

 

4.  Sygefravær.  

 

Til orientering 

Sygefraværet er lavt, det ligger langt under 

lands- og kommunegennemsnit. Der er ingen 

langtidssyge.  

5.  

 

Økonomi. 

Se bilag – sendes til jer inden mødet. 

Til beslutning 

Budgettet er i balance. 

6. Pædagogiske indsatser/pusterummet 

 

Til orientering 

Der er indsatser på flere årgange. Der opleves 

allerede positiv udvikling. 

Pusterummet har været evalueret på Pæd-Råd-

mødet den 25. Det skal derudover evalueres på 

LMU og på udviklingsdagen. Kortlægning 

fremlægges for skolebestyrelsen i februar. 

 



Skolebestyrelsen – Herfølge Skole    

7.  Evt. 

Landkortgården 

Booking af lokaler 

Aula 

Booking: 

Der er behov for regler/aftaler, når skolen lånes 

ud til forældre. Med personale – pedeller. Uden 

personale – Mette Eliasson.  

 

Aula: 

Ledelse og LMU gendrøfter skolens 

kommunikationsaftaler. Skal den gensendes til 

forældre. 

 

Landkortgården: 

Skolens ledelse har fået en henvendelse vedr. 

sponsor-tavle for Landkortet i gården. Mette 

Uhre følger op. 

 

8 Punkter til næste møde  

 

Værdiregelsættet – sendes ud 

Mobilpolitik – beslutning skal tages 

Julefrokost 

Møderække for andet halvår 

 

 


